2021-2022八年级英语下学期形成性练习——参考答案

学习报八年级英语（下）形成性练习
参考答案及听力材料
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八年级英语（下）形成性练习（一）

练习范围：Unit 1 What’s the matter?

I. 1-5 BAABC

6-10 ACBBC  

II. 1-5 CGAFD   

III. 1-5 BACBA  
6-10 BACAB
IV. 

(A)1-5 CBCAC

(B)
6. He is a mountain climber. / He is a man who loves mountain climbing. 

7. He was born on October 27, 1975.

8. He almost lost his life. / A 360-kilo rock fell on him.

9. He made a decision to cut off half his right arm with the knife./ He cut off half his right arm 

with the knife.

10. 略

V. 1. was walking/walked
2. woke      
3. badly 

4. over 

5. until

6. as
  



7. to join     
8. better   
9. unhappy 
10. broken

VI. 略
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八年级英语（下）形成性练习（二）

练习范围：Unit 2 I’ll help to clean up the city parks.

I. 1-5 AACBB   

6-10 ABCAB        

II. 1-5 DGCAF

III. 1-5 CABCA

6-10 BCBAA

IV. 

(A)1-5 BABCC 

(B) 

6. She played her violin for the people who passed by in the street and sold her old toys.

7. She planned to raise 500 pounds.

8. Her mother.

9. She collected toys, shoes, school things and clothes from her friends and neighbors to take to

Africa.

10. 略

V. 1. start 
2. idea  
  

3. what  

4. his          5. read 

6. dog

7. daughters

8. doing      9. hoped       10. weekly

VI. 略
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八年级英语（下）形成性练习（三）

练习范围：Unit 3 Could you please clean your room?

I. 1-5 CBACB


6-10 BCABC

II. 1-5 EGBAD

III. 1-5 BBABC 

6-10 CBACC

IV. (A)1-5 ACCBB  
(B)6-10 BACAC

V. 

1. Because they don’t know how to do the housework.

2. She felt happy.

3. No, she didn't.

4. Many teenagers have the same problem as Mary. 
5. 答案不唯一

VI. 1. yourself　
2. invited　
3. floor  

4. seriously　

5. strict 　

 6. or　

7. chores

8. when　
9. understand　
10. independence

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（四）

练习范围：Units 1~3

1-5 CAABC   

6-10 ABCCB

II. 1-5 BAECD 
III. 1-5 BAABC

6-10 CCAAB

IV. (A)1-5 CBDEA

(B)6-10 CACBB

(C)11-15 ABABC

V. (A)1-5 BACED          

(B)

6. 2,000.

7. Taking out the trash. / The chore of taking out the trash. / They take out the trash most.

8. The teenagers from small villages.

9. They should give their children some chores to do.

10. 答案不唯一

VI. 1. interested 

2. got
 
3. fifteen

 
4. what 
  
5. But 

 6. in   
 

7. alone 

8. communicating
9. situation  
10. Luckily

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（五）

练习范围：Unit 4 Why don’t you talk to your parents?

I. 1-5 CABCB    

6-10 CABAB

II. 1-5 EBADF

III. 1-5 ACABB 

6-10 CABCB 

IV. (A)1-5 CBACB    

(B)6. Rest    

7. healthily  
 
8. worries    

9. relaxing   
10. Forget
(C)

11. ③

12. Because they don’t think their parents can understand them./ Because their parents are too

 strict with them.

13. 不要花费如此多的时间打游戏或看电视。/不要在打游戏或看电视上花费如此多的时间。

14. I should tell them what’s the matter with me./ I should share my feelings with them.

15. I will spend more time with my parents./ I will ask my parents to play with me. /...

V. 1. argue  
 
2. to talk  
  
3. them    
4. without   

5. anything 
 6. Relations   
7. friendlier 

8. If   

9. Instead  

10. why

VI. 略
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八年级英语（下）形成性练习（六）

练习范围：Unit 5  What were you doing when the rainstorm came?

I. 1-5 BCBAA    

6-10 CBCCA

II. 1-5 BFDCG

III. 1-5 CABCB 

6-10 BBAAC

IV. (A)1-5 ABCBA

(B)6-10 ACCBB



V. 

1. A storm destroyed some of their homes. / A storm swept through their villages.

2. About two hundred. / Over two hundred. 
3. He was eating (with his wife and children).

4. No, they didn’t.

5. The welfare department.

VI. 1. were visiting
  
2. On     
3. elder / older
  4. me
  
  5. wind / winds

   6. completely  
  
7. so


8. First  

  9. asleep 
  10. will stay

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（七）

练习范围：Units 4~5

1-5 BCABC       

6-10 ACABB 

II. 1-5 GECAD

III. 1-5 CABCA 

 
6-10 CBABC    

IV. (A)1-5 BBCAA   

(B)6-10 ACABB

V. (A)1-5 CAEBD

(B) 6. She was writing words on the blackboard.
7. No, she didn’t.
8. someone killed her mother in front of her

9. 我从来没见过比这个更好的花篮。/ 这是我见过的最好的花篮。 
10. She is kind and helpful. /...
VI. 1. used 

2. less 

3. sad

  4. first  
  
5. on  

   6. grades    
7. to keep  
8. But 
      9. Recently  
10. hanging 

VII. 略 
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八年级英语（下）期中检测卷（一）

一、1-5 BCACA




二、6-10 BACBC  


三、11-15 BACBC  
四、16. feelings  


17. cause      
18. clear     19. hardly       20. both  
五、21-25 ABCBA


26-30 BAABC  

六、31-35 ABACC 

36-38 BAC 

七、(A)39-43 DBEFA

(B)44-48 ABCCB 



(C) 49. They feel sad or afraid. / They feel stressful or scary.
    50. 45.07%. / 45%.
    51. It is normal for parents to argue or disagree sometimes. 
52. I should talk about it with my teacher. / I should tell my grandparents about the problem. / 

 I should ask the adult I trust for help. 

Your parents.
    54. 略
【评分参考】
 只要所给答案符合要求，且表述无误，即可得满分；如果所给答案符合要求，但表述有

 误，以五个小题为单位，单词拼写累计三处扣1分，语法错误累计两处扣1分；如所给

 答案不符合要求，不可得分。54小题答案不唯一。
八、55. her    
56. was walking

57. through

58. because

59. quickly

  60. surprise   61. appeared   

62. happier   

63. warm


64. what 

九. 略

【评分参考】
本题总分为10分，按五个档次给分。评分时先根据文章的内容和语言初步确定其所属档

次，然后以该档次的要求来衡量、确定或调整本档次，最后给分。
评分时，应注意的重要内容为：
1. 内容要求、所应用词汇和语法结构的数量和准确性、上下文的连贯性及语言的得体性；
2. 单词拼写累计四处扣1分，语法错误累计两处扣1分；
3. 词数不符合要求，从总分中酌情减去1~2分；
各档次的给分范围和要求：
9~10分：

能按要求适当发挥，内容丰富。应用了较丰富的语言结构和词汇，用词准确、句子通顺、行文连贯、表达清楚，没有或有个别语言错误，具备较强的语言应用能力。
7~8分：

有一定的发挥，但内容欠丰富。应用的语言结构和词汇能满足任务要求，句子较通顺，表达较清楚，有少量语言错误。
5~6分：

内容不够丰富。语言表达简单，行文不够连贯，句子不够通顺，有部分语言错误。
3~4分：

所写内容过少。语言不规范，句子不条理，行文不连贯，语言错误较多。
0~2分：

所写内容与要求无关，内容杂乱，不知所云。语言很不通顺，用词很不准确，错误过多，几乎难以读懂。

听力材料

一、情景反应

本题共5个小题，每小题你将听到一句话。请你从每小题所给的A、B、C三幅图片中，选出与所听到的信息相关联的一项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

1. (W) I have a toothache. I can’t eat anything. 

2. Jimmy fixed up the old bikes and gave them to people who need them.

3. (W) Mom, I’ll sweep the floor after finishing my homework.

4. I got into a fight with my best friend. I feel really sorry now.

5. Let’s go swimming. The weather is beautiful today.

二、对话理解
本题共5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。请你从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

6. W: Doctor, I’m feeling terrible. What’s the matter with me?

M: You have a bad cold. You should drink much water and have a good rest. 

Q: Where are the two speakers?

7. M: Jill, I plan to help look after animals in the animal hospital.

W: I did that last summer. I’ll teach kids in the village this summer.

Q: What did Jill do last summer?

8. W: Could I borrow your CD player, Jack?

M: Sorry, Sandy. I lent it to Dale yesterday.

Q: Who has the CD player now?   
 


9. W: Hi, Bob. You look tired. Did you stay up last night?

M: Yes, I studied for the math test. And I didn’t go to bed until 11:30 p.m.

Q: When did Bob go to bed last night?
W: Peter, do you know the bus accident that happened last night? I saw it when I walked   
home from school.
M: Yes, Mary. I was hanging out with my friends when it happened.

Q: What was Mary doing when the bus accident happened?

三、语篇理解
本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容和所提出的5个问题，从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。短文听两遍。

When Ben was an 11-year-old boy, a rainstorm hit his hometown on a dark night. It was about 7:30 in the evening. Ben was cleaning his room. His little sister was asleep and his mother was busy cooking in the kitchen. His father was watching TV. Suddenly, all the lights went off. Then the rain beat against the doors and windows heavily. The wind blew strongly, so his sister woke up. She was scared and started to cry. The family couldn’t do anything. Ben’s father took out the flashlight, but it didn’t work. So his mother found some candles and a box of matches. The next morning, after they listened to the news on the radio, they realized that a heavy rainstorm had happened.

四、听力填空

本题你将听到一篇短文。请你根据所听内容，完成下面的表格，并将获取的信息填到相应的位置上。每空一词。短文听三遍。

Do you often share feelings with your parents? When you talk to them, will they believe what you say, listen to you and  agree with you?

Some parents are easy to talk to, and they are great listeners, but some are hard to walk close to. The way you talk can cause different results. So you should follow the advice below.

Be clear. Tell your parents about what you think, feel, and want clearly. They will be more helpful if they understand what you mean.

Be honest(诚实的). If you’re always honest, your parents will believe what you say. However, if you hardly tell them the truth, it will be difficult for them to believe you.

Try not to argue. If you disagree with your parents, can you see things in your parents’ side? If both you and your parents think for each other, you will be able to talk in a  friendly way.

听力测试到此结束
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八年级英语（下）期中检测卷（二）
一、1-5 ACBAB

二、6-10 CACAB  

三、11-15 ABCAB  

四、16. report  

17. probably    18. change    19. around    20. strong

五、21-25 CBACA 
26-30 BACBC

六、31-35 ACCBA  
36-38 CBC     

七、(A)39-43 BBAAC     


(B) 44. accident
45. so 
46. Luckily

47. stopped

48. fast

(C) 

49. It means spending some of your free time helping others.

  
50. It’s meaningful. / It makes them happy. / They feel happy when they help others. / They 

 think volunteering can change people’s life. / ... 

51. They can celebrate and thank volunteers for their great work./ They can call up people to

   become volunteers. / They can learn from the volunteers’ meaningful experiences.

 
52. 以后你将会发现学会这些技能是非常必要的。

 
53. Be friendly. / Be kind. 

54. 略

【评分参考】
 只要所给答案符合要求，且表述无误，即可得满分；如果所给答案符合要求，但表述有

 误，以五个小题为单位，单词拼写累计三处扣1分，语法错误累计两处扣1分；如所给

 答案不符合要求，不可得分。54小题答案不唯一。
八、55. suddenly
56. villager  
57. strange  58. what       59. were talking

 
60. anything  61. without 
62. to do
   63. explained   64. so
九、略
【评分参考】
本题总分为10分，按五个档次给分。评分时先根据文章的内容和语言初步确定其所属档

次，然后以该档次的要求来衡量、确定或调整本档次，最后给分。
评分时，应注意的重要内容为：
1. 内容要求、所应用词汇和语法结构的数量和准确性、上下文的连贯性及语言的得体性；
2. 单词拼写累计四处扣1分，语法错误累计两处扣1分；
3. 词数不符合要求，从总分中酌情减去1~2分；
各档次的给分范围和要求：
9~10分：

能按要求适当发挥，内容丰富。应用了较丰富的语言结构和词汇，用词准确、句子通顺、行文连贯、表达清楚，没有或有个别语言错误，具备较强的语言应用能力。
7~8分：

有一定的发挥，但内容欠丰富。应用的语言结构和词汇能满足任务要求，句子较通顺，表达较清楚，有少量语言错误。
5~6分：

内容不够丰富。语言表达简单，行文不够连贯，句子不够通顺，有部分语言错误。
3~4分：

所写内容过少。语言不规范，句子不条理，行文不连贯，语言错误较多。
0~2分：

所写内容与要求无关，内容杂乱，不知所云。语言很不通顺，用词很不准确，错误过多，几乎难以读懂。

听力材料
情景反应

本题共5个小题，每小题你将听到一句话。请你从每小题所给的A、B、C三幅图片中，选出与所听到的信息相关联的一项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

1. I hurt my leg when I played basketball.

2. My brother offers to help in an animal hospital.

3. I always fold the clothes by myself.

4. Many students practice sports in after-school classes.

5. Listen! The rain is beating heavily against the window.

二、对话理解

本题共5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。请你从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

6. W: What’s the matter, Jill?

M: My teeth hurt a lot. I can’t eat anything.

Q: What’s the matter with Jill?

7. W: Bob, I heard you went to the old people’s home last week.

M: Yes, I helped clean the rooms last Saturday and talked with the old last Sunday.

Q: When did Bob go to the old people’s home?

8. W: Dad, could I go to the movies with my friends this Saturday?

M: Sure. But you can’t talk to me when I’m driving a car.

Q: Where are they talking?

9. W: I argued with my deskmate Jack. He looked through my things without asking me.

M: Why not talk with him, Mandy? You can tell him your feelings about it.

Q: What does the man advise Mandy to do?

10. W: Dave, I missed your call last night. I was sleeping at that time. What was wrong? 
 M: I needed help with my math homework. While you were sleeping, I called my sister for 

help.

 Q: What was Dave doing while the girl was sleeping?

三、语篇理解

本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容和所提出的5个问题，从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。短文听两遍。

According to a recent report, kids in primary school spend about six hours every week doing their homework. Most of the kids hate homework. However, their parents hate homework, too.

Of course, it’s good for kids to do homework. They can remember what they learned in class better by finishing their homework on time. And homework itself plays an important role in developing their learning skills.

But for parents, it reported that 46 percent of them say they are too tired every night. After a day of hard work, most of parents need to sit down with their children to help with their homework. After that they have to do the housework. And 29 percent of parents argue with their kids often when they have different answers to the same question.

Now the education experts strongly advise parents to stop helping with their kids’ homework. They say it will develop their kids independence and give parents back their free time. At the same time, arguments between parents and kids will be less at home.

听力填空

本题你将听到一篇短文。请你根据所听内容，完成下面的表格，并将获取的信息填到相应的位置上。每空一词。短文听三遍。

Sand-dust storms(沙尘暴) appear when strong wind comes. Strong sand-dust storms may cause deaths, so you should know how to protect yourself from sand-dust storms.

You need to get in the habit of checking the weather report. You can listen to the radio or check the weather information on your phone. Sand-dust storms probably happen on hot summer days, and it’s dangerous for people to stay outside. So if there will be a sand-dust storm, change your plans, and just stay inside.

If you happen to stay outside, a mask(口罩) and a pair of glasses are necessary. Don’t move around when a sand-dust storm comes, as you will never know where the dangers are. A strong sand-dust storm can carry heavy things like trees, so you should try to stay low and close to the ground, and cover your face and head with your arms.

听力测试到此结束
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八年级英语（下）形成性练习（八）

练习范围：Unit 6  An old man tried to move the mountains.

I. 1-5 ACCBA  

6-10 BACBC

II. 1-5 GEDBF

III. 1-5 BACAB       6-10 BCBAC

IV. (A)1-5 BAABC   
(B)6-10 ACBCA

V. 

1. 20. / 20 years old. / He is 20 years old.

2. The hard life of the poor and the homeless.

3. At night.
4. Three times a week.
5. No, he doesn’t. Because he wants to see them go out and hand out food by themselves.    

VI. 1. because 　
2. best　

3. writer 　

4. was  

5. Luckily　

 6. how　

7. on

8. to remember　 
9. them　

10. difficult

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（九）

练习范围：Unit 7  What’s the highest mountain in the world?

I. 1-5 ACABB  

6-10 CABBC

II. 1-5 GCFAD

III. 1-5 CACAB  

6-10 BCABC
IV. (A)1-5 BACBC  
(B)6-10 BCCAB

V. 1. It is hot in the day but cold at night. / There is little rain. / It is dry.

2. The Arabian Desert.

3. Yes, they do.

4. Because they can keep water in their leaves or trunks.

5. We can plant more trees./We can save water. (开放性试题，答案合理即可)

VI. 1. climbing    2. run      
3. highest     
4. thick      
5. include  

   6. to reach    
7. also     
8. Recently       9. top       
10. amazing  

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（十）

练习范围：Unit 8  Have you read Treasure Island yet?

1-5 ABCAA   

6-10 CCABB


II. 1-5 DAGEC

III. 1-5 BACBC 

6-10 BABCC

IV. (A)1-5 ACABB

(B)6-10 CBABC

V. 1. In 1951. 

2. A battle between Santiago and a large fish.

3. ④⑤③①②

4. Challenging himself in the face of some difficulties. 
5. It also tells us that humans can sometimes be stronger than the forces of nature.

VI. 1. our
 


2. has read 
 3. what 
  

4. about  
    5. interested 

 6. to understand  
7. writer  
 8. seriously   
9. will realize  
10. because

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（十一）
练习范围：Units 6~8

I. 1-5 BBAAC       
6-10 CABCA

II. 1-5 ABACC

6-10 ACACB 

III. (A)1-5 BACAB    (B)6-10 BBCBA
(C)11-15 BCBCA 
IV. (A)1. hobby　

2. happy　

3. anywhere　

4. probably　

5. true 
   (B)

 6. It’s (a) deep and long sleep of animals during the winter.
 7. 你曾经听过有人说“饿得像熊一样”这句话吗？
   8. Because their hearts slow down. /Because their breathing slows down. /Because their 

bodies don’t grow. /Because their body temperature drops.

By finding a wonderful place to sleep in and making a comfortable bed (themselves)./ 

They spend lots of time finding a wonderful place to sleep in and making a comfortable

  bed (themselves). 
10. It will search for food.
V. 1. dream


2. magic 


3. will leave 

  4. surprised  
5. farmer 

6. refused
    
7. If  


8. have painted 
  9. How   

10. towards 

VI. 略
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八年级英语（下）形成性练习（十二）

练习范围：Unit 9  Have you ever been to a museum?

1-5 BACAB   

6-10 BABCA

II. 1-5 CFAED

III. 1-5 CCACB      
6-10 CABCC   

IV. (A)1-5 CBABC  
(B)6-10 BCABA

V. 

1. A farmer. / He is a farmer.

2. No, they didn’t.

3. It was the love for his wife./ His wife’s death.

4. When she crossed/was crossing the hills to take Dasrath water and food.

5. Love and hope./ It was the hope to see the villagers crossing the hill easily whenever they

  wanted. / He hopes to see the villagers crossing the hill easily whenever they wanted.

VI. 1. students

2. said 

3. good

4. simply　

5. to travel 　

 6. kept

7. me　

8. But　

9. experience　
10. more

VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（十三）

练习范围：Unit 10  I’ve had this bike for three years.

I. 1-5 CBCBA


6-10 CAABA

II. 1-5 CDEAB

III. 1-5 ACABA

6-10 CACAB 

IV. (A)1-5 ACBBA    (B)6-10 BAABC
V. 

1. But I haven't been back since I finished high school.

2. He went to the park, the field and the movie theater./The park, the field and the movie theater.

3. 那一刻他觉得自己就像个孩子。
4. He visited his old neighbors, the owner of the candy store and his (tenth-grade science)

  teacher.

5. Michael’s trip back to his hometown (Fullerton) /Trip back to the hometown (Fullerton) /...
VI. 1. over 


2. considering

3. especially

4. them

5. spent 

 6. to read


7. sad

  
8. hard


9. when

10. memories
VII. 略
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八年级英语（下）形成性练习（十四）

练习范围：Units 9-10

1-5 BBCCA   

6-10 ABBAC

II. 1-5 FACGD

III. 1-5 ABBCC 

6-10 BAABC 

IV. (A)1-5 DCAEB

(B)6-10 AABCB

(C)11-15 BBCAC
V. 1. She has realized her grandma is (the most) important to her. 

2. When she was 8. / At the age of 8.

3. Yes, it is.

4. Because her grandma once made models of everyone’s houses.

5. I think she is kind. / She is good with her grandchildren. / She is good at making things. 

VI. 1. provide       
2. got      
3. without      4. his      5. sweeping 
 6. to spend    

7. if        
8. Luckily      9. gift     10. on

VII. 略
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八年级英语（下）期末检测卷（一）

一、1-5 CABAB



二、6-10 BCBCA  


三、11-15 BBCAC  
四、16. terrible  

17. fever     
18. twice     19. often    20. Exercise  
五、21-25 ACBAB

26-30 ABCCA   

六、31-35 ABACA  
36-38 BAC 

七、(A) 39-43 ADBFE
(B) 44-48 CBABA 
   (C) 

 49. People feel they are right when they do the same as others.
   50. 过去，跟随他人是远离危险的一种方式。
   51.                             
Yes, he does.

Your friends.
   54. When a group of people look up at the sky in the park, I look upwards, too. / In the concert, someone begins to clap and I join in. / When a company says its product is the most popular, I think it’s the most popular. 
【评分参考】
只要所给答案符合要求，且表述无误，即可得满分；如果所给答案符合要求，但表述有误，以五个小题为单位，单词拼写累计三处扣1分，语法错误累计两处扣1分；如所给答案不符合要求，不可得分。54小题答案不唯一。
八、55. highest

56. While
  
57. thousands
 
58. have left
  
59. during 

    60. cleaned

61. new
  
62. also

 
63. artists
  

64. will show

九、略

【评分参考】
本题总分为10分，按五个档次给分。评分时先根据文章的内容和语言初步确定其所属档

次，然后以该档次的要求来衡量、确定或调整本档次，最后给分。
评分时，应注意的重要内容为：
1. 内容要求、所应用词汇和语法结构的数量和准确性、上下文的连贯性及语言的得体性；
2. 单词拼写累计四处扣1分，语法错误累计两处扣1分；
3. 词数不符合要求，从总分中酌情减去1~2分；
各档次的给分范围和要求：
9~10分：

能按要求适当发挥，内容丰富。应用了较丰富的语言结构和词汇，用词准确、句子通顺、行文连贯、表达清楚，没有或有个别语言错误，具备较强的语言应用能力。
7~8分：

有一定的发挥，但内容欠丰富。应用的语言结构和词汇能满足任务要求，句子较通顺，表达较清楚，有少量语言错误。
5~6分：

内容不够丰富。语言表达简单，行文不够连贯，句子不够通顺，有部分语言错误。
3~4分：

所写内容过少。语言不规范，句子不条理，行文不连贯，语言错误较多。
0~2分：

所写内容与要求无关，内容杂乱，不知所云。语言很不通顺，用词很不准确，错误过多，几乎难以读懂。
听力材料

一、情景反应

本题共5个小题，每小题你将听到一句话。请你从每小题所给的A、B、C三幅图片中，选出与所听到的信息相关联的一项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

1. The Monkey King uses his magic stick to fight bad people. 

2. The Great Wall is the biggest man-made object in the world.

3. Listening to the rock music is a good way to wake me up.

4. I’m having fun on the beach in Singapore with my family.
5. I’ve had my football shirts for about three years.

二、对话理解 

本题共5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。请你从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

6. W: Mike, have you read the story Yu Gong Moves a Mountain?

M: Yes, the story shows us that anything is possible if we work hard.

Q: What are they talking about?  
 


7. W: Look at that baby panda! It’s pink! Do you know how small it is?
M: As the keeper says, it’s only 18 centimeters long.
Q: How small is the baby panda?

8. W: Mark, I’ve already written a report about Oliver Twist. Have you decided which book to

     write about for English class?
M: Yes, Tom Sawyer. After all, it’s a classic. 

Q: Which book will Mark write about for English class? 

9. W: Wow, dad. The Bird’s Nest is so beautiful at night.
M: Let’s take some photos. Then we’ll go to Tiananmen Square.
Q: Where are they now?

10. W: I don’t want to sell my toy monkey in the yard sale. It’s the first gift you bought for me on

    my fifth birthday. 
 M: But you are thirteen now. It doesn’t fit you anymore.

 Q: When did the girl get her toy monkey?

三、语篇理解

本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容和所提出的5个问题，从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。短文听两遍。

(W)I’m Angela. I have worked as a volunteer in one of Mother Teresa’s homes in India since three years ago. I knew Mother Teresa from a video when I was 14 in high school. Mother Teresa became a famous person by helping poor people. She traveled the world to open new schools and hospitals in poor countries. I was moved by her spirit, so I went to Mother Teresa’s home to help the sick people three years ago. I helped wash clothes and make meals there. Sometimes, I needed to feed people, because some people were so sick that they weren’t able to eat by themselves. I’m very happy that I can help them and I will go on doing this. 

四、听力填空

本题你将听到一组对话。请你根据所听内容，完成下面的表格，并将获取的信息填到相应的位置上。每空一词。对话听三遍。

M: Hello. May I have your name?

W: Yes. My name is Jane Myers. M-Y-E-R-S.

M: What’s the matter?

W: I’m not feeling well. I’ve got a terrible headache. And I don’t want to eat anything. I’ve been

   like this for about a day.
M: Have you got a cough too?

W: No, I haven’t got a cough.

M: Do you have a fever?

W: Yes, I had a small fever yesterday.

M: Let me take your temperature... Hmm, you’ve still got a bit of fever. But don’t worry. I’ll give

you some medicine for your problem. Remember to take this twice a day after meals.

W: OK. Twice a day, and after meals.

M: You should rest as often as possible and drink lots of water. Eat more fruit and vegetables. And exercise every day. That will make you strong.

W: Sure! Thanks, doctor.
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八年级英语（下）期末检测卷（二）

一、1-5 ACBAB

二、6-10 CABCB  

三、11-15 BBCAC  

四、16. 52/ fifty-two  
17. happily    18. appear    19. hard    20. babies

五、21-25 BCBAC    26-30 BCACA

六、31-35 CACAB  
36-38 BCA     

(A) 39-43 AABCC     


(B)44. Over    45. free    46. volunteer    47. simply    48. nine / 9

(C) 

49. 他们去不同地方旅行的经历会改变他们的生活。

50. The library. / The bookstore. / The bookshop.

51. The most popular place is the museum.

52. 348.

53. They can enjoy wonders in ancient times and modern society. / To find the real 

information about something. / Learning knowledge in a different way. / ...

    54. 略

【评分参考】
 只要所给答案符合要求，且表述无误，即可得满分；如果所给答案符合要求，但表述有

 误，以五个小题为单位，单词拼写累计三处扣1分，语法错误累计两处扣1分；如所给

 答案不符合要求，不可得分。54小题答案不唯一。
八、55. against
56. tired  
57. woke    58. until       59. size

 
60. were     61. moving 
62. him
   63. finally      64. have broken

九、略
【评分参考】
本题总分为10分，按五个档次给分。评分时先根据文章的内容和语言初步确定其所属档

次，然后以该档次的要求来衡量、确定或调整本档次，最后给分。
评分时，应注意的重要内容为：
1. 内容要求、所应用词汇和语法结构的数量和准确性、上下文的连贯性及语言的得体性；
2. 单词拼写累计四处扣1分，语法错误累计两处扣1分；
3. 词数不符合要求，从总分中酌情减去1~2分；
各档次的给分范围和要求：
9~10分：

能按要求适当发挥，内容丰富。应用了较丰富的语言结构和词汇，用词准确、句子通顺、行文连贯、表达清楚，没有或有个别语言错误，具备较强的语言应用能力。
7~8分：

有一定的发挥，但内容欠丰富。应用的语言结构和词汇能满足任务要求，句子较通顺，表达较清楚，有少量语言错误。
5~6分：

内容不够丰富。语言表达简单，行文不够连贯，句子不够通顺，有部分语言错误。
3~4分：

所写内容过少。语言不规范，句子不条理，行文不连贯，语言错误较多。
0~2分：

所写内容与要求无关，内容杂乱，不知所云。语言很不通顺，用词很不准确，错误过多，几乎难以读懂。

听力材料
一、情景反应

本题共5个小题，每小题你将听到一句话。请你从每小题所给的A、B、C三幅图片中，选出与所听到的信息相关联的一项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。

1. I have already finished reading Journey to the West.

2. Mr White is my math teacher. He is 179 centimeters tall. 

3. Alice finally fought against the Red Queen in the wonderland.  

4. I want to visit the Terracotta Army in Shaanxi one day. 

5. Jane’s family is having a yard sale. 

二、对话理解 

本题共5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。请你从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。每小题听两遍。 

6. W: I think the story of the Emperor’s New Clothes is very funny.

M: Really? I think it’s a little bit silly. How could the emperor believe the two brothers?

Q: What does the boy think of the story of the Emperor’s New Clothes?

7. W: What is the largest country in the world by area? 

M: Russia. China is the third largest country in the world.

Q: What is the largest country in the world by area?

8. W: I like listening to rock music. It makes me excited. What about you, Bob?

  M: Pop music is my favorite. No offence, Cindy, I think rock is too loud for me.  

  Q: Who likes listening to pop music?

9. W: Have you ever been to Singapore? My family went there in March.

  M: No, I haven’t. But I went to Thailand with my cousin in May. It was wonderful.

  Q: When did the man go to Thailand?

10. W: Welcome to the Sunshine Home for Children! I’m Susan. 
 M: Hi, I’m Jack! I have some things for the kids — the toys, the clothes and some books.

   Q: What is Jack doing?

三、语篇理解

本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容和所提出的5个问题，从每小题所给的A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并将其字母标号填入题前括号内。短文听两遍。

My mother has had a beautiful scarf for many years. On the day before New Year’s Day, she decided to give it to me. The next day, I wore it to celebrate the New Year with my friends in a restaurant. My mother was afraid I would lose the scarf, but I promised I wouldn’t. 

As I was sitting at a table, I felt a woman sitting next to me looking at me all the time. I was sure I hadn’t met her before. So I asked the woman if I knew her. The woman’s answer surprised me so much that I couldn’t close my mouth. She said I looked like her best friend Monica. Her best friend used to have a scarf just like the one I was wearing around my neck. Actually, Monica is my mother’s name. I met my mother’s childhood friend! And later, I finally knew how important the scarf was. The woman used to live next to my mother’s house. Soon they became best friends. But when my mother was 14, her family had to leave for another city because of my grandfather’s job. On the day she left, the woman gave my mother the special scarf as a gift. They had never met each other since then. At that time, I believed my mother would be happy to see my New Year gift. 

四、听力填空

本题你将听到一篇短文。请你根据所听内容，完成下面的表格，并将获取的信息填到相应的位置上。每空一词。短文听三遍。

As is known to all, the panda is the symbol of China. In the 1970s, there were just 1,114 pandas. But now, China has built 52 protection areas in recent years. There are 1,864 kinds of animals living there.  

In fact, the number of animals that endangered many years ago has grown in recent years. China has more than 11,800 nature protection areas. They cover 350,000 square kilometers of forest. 85% of China’s wildlife lives happily in these areas. 

The crested ibis(朱鹮), for example, once lived in east China, Japan, Russia and South Korea. But later, people thought they didn’t appear any more. In 1981, people found seven crested ibises in Shaanxi Province. Since then, the number of crested ibises has grown to 2,000 after doing a lot of hard jobs to protect them. China has sent crested ibises to Japan and South Korea in recent years to help the animals create more babies. In this way there will be more and more crested ibises living in this world. 

听力测试到此结束

1   A   B   C   










